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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994. (1X. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Németh Lászlóné, nemzeti fejlesztési miniszterhez,

„Az RMI-k összevonásáról ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Asszony !

A Magyar Turizmus Zrt. a közelmúltban héten jelentette be, hogy összevonások várhatóak az
RMI-k (Regionális Marketing Igazgatóságok) esetében. Az egyesítésre az MT Zrt. álláspontja
szerint azért van szükség, hogy hatékonyabban tudjanak alkalmazkodni a piaci
körülményekhez és hatékonyabban gazdálkodhasson a szervezet .

A hírekbő l tudjuk, hogy mindezek biztosítása érdekében a Magyar Turizmus Zrt. úgy döntött:

hogy két-két RMI vezetését a jövőben összevonja, amely november 24-én már életbe is lép .
Így a Tisza-tavi RMI vezet ője volt, ezentúl az Észak-magyarországi és a Tisza-tavi RM I
munkáját is irányítja majd. A másik RMI, amely érintett ez ügyben az Észak- és a Dél-alföld i
Marketing Igazgatóság, amelynek vezet ő i teendőit Észak-alföldi RMI korábbi vezetője látj a
majd el a jövőben. Mindezek eredményeképpen két, jelentős szakértelemmel és szakmai

tapasztalattal bíró személytől válnak meg, akik mintegy évtizedig dolgoztak az MT Zrt-nél .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter asszonyt : miért pont ezeket az RMI-ket kellett els őként
összevonni? Az els ő összevonásokat követő indoklás értelmében ez a fajta eljárás bármelyik
RMI-re alkalmazható lesz majd? Milyen szakmai okok mentén került sor az összevonásra?

Nem érzi-e szakmailag kifogásolhatónak, hogy a központosítással az eltérő turisztikai

adottságokkal rendelkező régiók egy irányítás alá kerülnek majd? Így hogyan képviselik maj d
egyik-másik régió érdekeit, anélkül, hogy bármelyiké is sérülne?

Az összevonások hátterében áll-e valamilyen, az eddigi vezet őkkel kapcsolatos indíték? Miért
pont november 24-én, szombaton lép életbe az els ő összevonás, és miért nem 2013 . január 1-
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jétő l? Miért nem dolgozhat tovább a két elbocsájtott korábbi vezető a már összevont RMI-
knél több mint 10 éves munkaviszonyuk és tapasztalatuk ellenére ?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2012. november 14 .

orváth András Tibor
országgyű lési képviselő
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